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Van:

Verzonden: maandag 12 februari 2024 12:27

Aan:

CC: Raadsgriffier Heemstede

Onderwerp: Toekomst zwembad

Urgentie: Hoog

Categorieën:

Dames en heren, 

 

Wij zagen de verontrustende berichten over de (mogelijke) toekomst van Groenendaal. 

 

Sinds enige tijd maken wij (64 en 65) twee keer per week gebruik van het 25-meter bad. Voor ons is dat een 

essentieel onderdeel van ons voornemen om gezond oud te worden. In onze ogen zijn we allemaal aan de 

maatschappij verplicht om, voor zover we dat kunnen beïnvloeden, ons uiterste best te doen gezond oud te worden. 

Het draagt bij aan ons algemene welzijn en aan het voorkomen van problemen met onze gezondheid. Dat laatste 

heeft maatschappelijk weer als groot voordeel dat de druk op de gezondheidszorg niet onnodig groot wordt, 

waarmee ook de kosten van deze gezondheidszorg niet onnodig hoeven te stijgen. 

 

Een investering in een zwembad én een jaarlijkse post op de begroting van de gemeente Heemstede zijn daarmee in 

onze ogen zeer verantwoord: uiteraard gaat het daarbij om grote bedragen, maar deze dragen naar onze mening 

sterk bij aan bovenstaande factoren. 

 

Hoewel voor ons minder belangrijk zien wij dat het voor veel mensen ook in sociaal opzicht van belang is om in het 

zwembad terecht te kunnen. Het zwembad draagt bij aan het voorkomen van eenzaamheid, een toenemend 

probleem in een maatschappij die steeds individualistischer lijkt te worden. 

 

Wij voegen hier nog een ding aan toe. Zelf wonen wij in Haarlem (i.e., precies op de grens met Heemstede; de 

erfgrens van ons huis is tevens de gemeentegrens), reden dat wij ons niet hebben aangemeld als spreker op 13 

februari. Wij wonen 100 meter van de ingang van Koninklijke HFC, een voetbalvereniging die in belangrijke mate 

(ook in financiële zin) wordt gesteund door de gemeente Haarlem, maar waarvan een groot deel van de leden 

(volgens ons zelfs richting 50%) in Heemstede woont. Ook een voetbalvereniging draagt in sterke mate bij aan 

maatschappelijke factoren én aan de gezondheid van de bevolking. Voor zover ons bekend drukt Koninklijke HFC 

niet op de begroting van de gemeente Heemstede, maar draagt de gemeente Haarlem wél indirect bij aan het 

welzijn van inwoners van Heemstede. Ook dit rechtvaardigt o.i. een investering van de gemeente Heemstede in het 

zwembad. 

 

Naar wij om vele redenen hopen zal de gemeente Heemstede het voortbestaan van het zwembad Groenendaal 

mogelijk maken. Het zou o.i. echt verschrikkelijk zijn als dat niet gebeurt. Ik CC de Griffie van de gemeente 

Heemstede, puur ter informatie. 

 

Een vriendelijke groet, 

 


